
 

KUNGSGÅRDENS SK Org.nr 885500-3490,   STYRELSEMÖTE 2021-10-11 

NÄRVARANDE PÅ SPORTHALLEN:   Rikard Berglund, Gustav Lindberg, Jenny Wall, Anna Lindqvist, Peter Lexander,  
                                                               Lillemor Eriksson 
 

1) GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL  
Lillemor hade glömt att lägga ut protokollet så fanns inget att gå igenom – tar det på nästa möte. 
 

2) EKONOMIN – Ser ljusare ut. Alla lag måste in med budgetar. Herrarna’s resultat ligger idag på +-0, Skidorna ligger 
på – och fotbollen ligger på ett rejält + pga att F07:s träningsläger blivit framflyttat. Allt mot budget. Har missat att 
skicka in redovisningen för KSK-lott 2020 så Anna fixar den och mailar över till Lillemor så fixar hon in den till 
kommunen. Beslutar att budgetera för en vaktmästare med 50 000 kr. Kanske kolla med arbetsmarknadsenheten 
på kommunen om kostnad om de kommer ut och hjälper till, ev. Markus Hägg eller Janne Krantz (070-268 30 04) 

 
3) SKIDORNA – Har dragit igång med barmarksträningen. Göran har börjat med altanen på skidstugan så ska försöka  

               få allt klart så vi kan skicka in kvitton på de 50 000 kr som vi fått beviljat så att vi sedan kan stänga ärendet efter 
               branden. Mötet beslutar om följande priser vid uthyrning av Skidstugan: 
                    

Barnkalas för medlem i KSK    -   Max 5 timmar 300 kr                  * 

Barnkalas övriga        -   Max 5 timmar        500 kr                  * 

Hyra medlem i KSK     -   Max 24 timmar 500 kr                  * 

Hyra övriga    -   Max 24 timmar 800 kr                  * 

                                                      *Inklusive uppvärmningskostnad 
 

4) FOTBOLLEN – Rikard har varit på ordförandekonferens där det pratades mycket om jobbet med att få till ett  
bra klimat på planen vid matcher. Måste se till att alla ledare även i de yngre lagen får ledarkläder samt se till att 
alla lag har matchkläder. Verkar inte ha varit något ledarmöte den 6/10. Lillemor kollar varför med Robin 
 

5) KANSLI/FASTIGHET – Lillemor jobbar fortsatt hemifrån samt säljer fika på onsdagsdanserna till stereo som 
Verkar vara populär. Har varit bra med folk.   Stiftelserna kommer till Sportan ang. bidragsansökan för fristående 
längan den 13 okt kl. 15. Rikard, Lillemor och ev Robin eller Mattias möter upp dem på Sporthallen/vallen. 
Lillemor skickar ut inbjudan till styrelsen ang. KSK-lott miniskiva så fort hon fått klart med mat och tar upp anmälan 
till dito. 
 

6) ÖVRIGT – Rikard meddelar att han kommer att kliva av som ordförande vid årsmötet 2022 och Anna meddelar att 
hon kommer att kliva av som kassör vid årsmötet 2023. Alla måste hjälpa till för att få namn till dessa poster innan 
respektive årsmöte. 

 
7) NÄSTA MÖTE 2021-11-22 kl.18.30 på Sporthallen 

 

8) MÖTET AVSLUTADES 
 

 
                  Vid protokollet:           Lillemor Eriksson 
 

 

 


